
Jaarverslag 2021/2022 van HHCombi 

Corona was wederom in het sportseizoen 21/22 een bepalende factor bij het organiseren en  

beoefenen van alle sporten binnen onze sportvereniging. De Coronamaatregelen hebben 

ook de structuur en de agenda van het bestuur bepaald. Bij de start  van het sportseizoen in 

september 2021 was er nog steeds sprake van Coronamaatregelen. Het bestuur kreeg door 

de gemeente Midden Drenthe een aantal criteria opgelegd waar de vereniging aan moest 

voldoen bij het ontvangen van bezoekers bij de buitensporten en het beoefenen van de 

sporten.  

Het bestuur heeft 10 keer fysiek vergaderd, waarvan 2 keer een spoedberaad i.v.m. 

verscherpte landelijke coronamaatregelen. De geplande Algemene Ledenvergadering op 7 

december 2021 is door de pandemie twee keer uitgesteld en heeft uiteindelijke op 13 juni 

2022 plaatsgevonden.  

Na instemming van de aanwezige leden is op 13 juni 2022 tijdens de Algemene 

Ledenvergadering de afdeling Dart officieel ondergebracht bij de kantinecommissie van 

HHCombi. Hierdoor heeft HHCombi er een sport bij gekregen. 

Op 1 maart 2022 heeft Janny Huizing - penningmeester van HHCombi- een koninklijke 

onderscheiding ontvangen. Ze is gehuldigd als lid van de Orde van Oranje Nassau. Janny zet 

zich al vele jaren in voor zowel HHCombi als veel ander vrijwilligerswerk in Hooghalen.    

De opgelegde coronamaatregelen hebben het voorjaar veel invloed gehad op het 

sportseizoen. Vele activiteiten zijn hierdoor net als voorgaand seizoen afgelast. Er werd dit 

jaar wederom geen vrijwilligersavond gehouden.  In het voorjaar werden de maatregelen 

versoepeld. Verschillende groepen vrijwilligers kwamen weer in actie, waardoor activiteiten 

zoals de schoonmaak en de beveiliging van de TT circuit konden doorgaan. Ook dit jaar is  

HHCombi in het voorjaar benaderd voor een verfklus en stoeltjes “branden” op het TT 

circuit. Veel actieve en enthousiaste leden hebben geverfd en/of gebrand en ondanks de 

coronaperikelen toch hun inzet getoond. Daarmee is de clubkas weer flink aangevuld en het 

bestuur van HHCombi waardeert dat enorm! 

Eén van de belangrijkste onderwerpen binnen HHCombi is veiligheid! HHCombi wilde de 

veiligheid van de mensen op de sportparken vergroten door leden een AED reanimatie 

cursus aan te bieden, dit is gelukt. Er waren voldoende aanmeldingen voor het starten van 

een AED cursus. 

Het Sportgala van de gemeente Midden-Drenthe heeft dit jaar op 5 april 2022 

plaatsgevonden.  

HHCombi heeft dit seizoen een aantal subsidies ontvangen, vanwege de verduurzaming van 

onze sportparken. Ook heeft de gemeente voor een dele van het jaar geen huur in rekening 

gebracht ter compensatie van de inkomstenderving door coronamaatregelen. Tezamen met 

de TT-inkomsten en behoudende uitgaven heeft HHCombi financieel een goed jaar gedraaid. 

De Rabobank is gestopt met het direct financieel sponsoren van verenigingen.  Dat betekent 

dat HHCombi momenteel geen sponsor heeft voor de jeugdvoetbalteams. Diverse 



verenigingen - waaronder HHCombi - worden door de Rabobank met begeleiding door 

SportDrenthe ondersteund. HHCombi heeft begeleiding aangevraagd om een nieuw 

meerjarenbeleidsplan te maken. Deze aanvraag is toegewezen. 

Gerrit Volkers heeft na ruim 15 jaar als voorzitter zijn stokje officieel op 13 juni 2022 

overgedragen aan Titia Kootstra. Gerrit gaat verder als adviseur binnen het bestuur van 

HHCombi. Jan Veldhuizen is als voorzitter van de voetbalcommissie gestopt en wordt 

opgevolgd door Patrick de Jong. De bestuursfunctie PR en Communicatie staat nog steeds 

vacant. Gerard Jutten is gestopt als lid van de onderhoudscommissie Hijken en opgevolgd 

door Gerrit Fidom. 

 

HHCombi heeft helaas afscheid moeten nemen van Wout Boers. Hij was actief lid, 

jeugdvoetbaltrainer en onderdeel van de dartcommissie. Het overlijden van Wout is een 

groot verlies voor de vereniging.  

HHCombi wil aandacht blijven besteden aan verbinden. We willen een vereniging zijn voor 

alle leden en ook voor de lokale bevolking. Helaas hebben vanwege corona vrijwel geen 

activiteiten die daaraan bijdragen niet plaatsgevonden het afgelopen jaar. 

Het blijft moeilijk om binnen de vereniging voldoende vrijwilligers en bestuursleden te 

vinden. Teveel leden consumeren hun sport en dat gaat wel eens ten koste van de motivatie 

van die vrijwilligers die wel hun handen uit de mouwen steken. HHCombi is een prachtige 

club waar veel met elkaar wordt gedaan. Als ieder lid een kleine vrijwilligerstaak zou 

oppakken, dan zou dat een grote stap voorwaarts betekenen. 

 

 

Hijken en Hooghalen, oktober 2022 

 


